
P R O T O K Ó Ł   Nr IX/2011
IX sesji Rady Miejskiej w Pasymiu

z dnia 16 sierpnia 2011 roku

           Obrady IX sesji Rady Miejskiej w Pasymiu otworzyła Przewodnicząca 
Rady Miejskiej – Pani Elżbieta Dyrda, witając przybyłych bardzo serdecznie.

 Spoza członków Rady w obradach udział wzięli:  Pan Bernard Mius – 
Burmistrz Miasta,  Pan Arkadiusz Młyńczak – Skarbnik Miasta, Pan Jarosław 
Milewski  –  Sekretarz  Miasta,  dyrektorzy  szkół,  kierownicy  jednostek 
organizacyjnych, sołtysi, mieszkańcy gminy i prasa lokalna. 

Przewodnicząca  Rady  –  Pani  Elżbieta  Dyrda stwierdziła  na  podstawie 
listy obecności, że w obradach uczestniczy 13 radnych (na stan Rady 15), więc 
uchwały  podejmowane  na  sesji  będą  prawomocne  (nieobecni:  p.  Hanna 
Gryczka, p. Sebastian Żubrowski).  

 Lista  obecności   radnych  oraz  gości  zaproszonych  na  IX sesję  Rady 
Miejskiej Pasymia  stanowi załącznik Nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad.

Porządek obrad:
  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad
3. Przyjęcie protokołu z VIII  sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  w  okresie 

międzysesyjnym 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Projekt  uchwały  w  sprawie:  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie 

Wielbark.
7. Projekt  uchwały w sprawie:  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej 

Gminy Pasym na lata 2011-2021.
8. Projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu na rok 2011.
9. Projekt  uchwały  w sprawie:  uchylenia  uchwały  Nr  VIII/32/2011 Rady 

Miejskiej w Pasymiu z dnia 21 czerwca 2011 r.
10.Projekt uchwały w sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
11. Projekt  uchwały  w  sprawie:  przystąpienia  do  przeprowadzenia  zmian 



w obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
miasta Pasym. 

12. Projekt  uchwały  w  sprawie:  zmiany  uchwały  Nr  XX/120/2008  Rady 
Miejskiej  w  Pasymiu  z  dnia  23  października  2008  r.  w  sprawie 
uchwalenia  statutu  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej 
w Pasymiu.

13. Projekt  uchwały  w  sprawie:  rozpatrzenia  skargi  na  działalność 
Kierownika  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej 
w Pasymiu. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych
15. Sprawy różne.
16. Zamknięcie obrad.

Przewodnicząca Rady – p. Elżbieta Dyrda zapytała czy są jakieś propozycje 
dotyczące zmian w porządku obrad.

Głos  zabrał  Burmistrz  Miasta  –  p.  Bernard  Mius, który  zawnioskował 
o wniesienie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

• Projekt uchwały w sprawie:  zmiany Uchwały Nr XXXVII/223/2010 
Rady  Miejskiej  w Pasymiu  z  dnia   30  czerwca  2010 r.  w sprawie 
utworzenia  punktu  przedszkolnego  przy  Szkole  Podstawowej 
w Gromie. 

• Projekt  uchwały  w sprawie:  ustalenia  odpłatności  za  pobyt  dziecka 
w punkcie przedszkolnym przy Szkole Podstawowej w Gromie. 

        
    Burmistrz  Miasta  dodał,  iż  radni  zapoznali  się  z  projektami  uchwał  na 
wspólnym posiedzeniu komisji.

Przewodnicząca Rady – p. Elżbieta Dyrda zapytała kto jest za przyjęciem 
wniosku p. Burmistrza by wprowadzić do porządku obrad w/w projekty uchwał.

W wyniku głosowania w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: p.  
Hanna  Gryczka,  p.  Sebastian  Żubrowisk) wniosek  Burmistrza  Miasta  został 
przyjęty jednogłośnie.

Następnie  Przewodnicząca  Rady zaproponowała,  żeby te  dwa  projekty 
uchwał wprowadzić do porządku obrad po punkcie 13 porządku obrad. 



Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad
3. Przyjęcie protokołu z VIII  sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  w  okresie 

międzysesyjnym 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Projekt  uchwały  w  sprawie:  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie 

Wielbark.
7. Projekt  uchwały w sprawie:  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej 

Gminy Pasym na lata 2011-2021.
8. Projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu na rok 2011.
9. Projekt  uchwały  w sprawie:  uchylenia  uchwały  Nr  VIII/32/2011 Rady 

Miejskiej w Pasymiu      z dnia 21 czerwca 2011 r.
10.Projekt uchwały w sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
11. Projekt  uchwały  w  sprawie:  przystąpienia  do  przeprowadzenia  zmian 

w obowiązującym miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
miasta Pasym. 

12. Projekt  uchwały  w  sprawie:  zmiany  uchwały  Nr  XX/120/2008  Rady 
Miejskiej  w  Pasymiu  z  dnia  23  października  2008  r.  w  sprawie 
uchwalenia  statutu  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej 
w Pasymiu.

13. Projekt  uchwały  w  sprawie:  rozpatrzenia  skargi  na  działalność 
Kierownika  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej 
w Pasymiu. 

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXXVII/223/2010 Rady 
Miejskiej w Pasymiu z dnia  30 czerwca 2010 r. w sprawie utworzenia 
punktu przedszkonego przy Szkole Podstawowej w Gromie. 

15  Projekt  uchwały  w  sprawie:  ustalenia  odpłatności  za  pobyt  dziecka 
w punktcie przedszkolnym przy Szkole Podstawowej w Gromie. 

16. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych
17. Sprawy różne.
18. Zamknięcie obrad.

Przewodnicząca Rady zapytała kto jest za przyjęciem porządku obrad 
w takim kształcie.

W wyniku głosowania w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: p.  
Hanna Gryczka, p. Sebastian Żubrowisk)  porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie.



Ad. 3 Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Dyrda  zwróciła się z pytaniem do 
radnych,  czy  chcą  wnieść  jakieś  uwagi  lub  mają  zastrzeżenia  do  protokołu 
z  VIII sesji  Rady Miejskiej.

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.

Pani  Elżbieta  Dyrda poddała  pod  głosowanie  wniosek  o  przyjęcie 
protokołu  z VIII sesji  Rady Miejskiej.

W wyniku głosowania w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: p.  
Hanna Gryczka, p. Sebastian Żubrowisk) protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 Ad.  4  Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności 
w okresie międzysesyjnym 

Głos w tym punkcie zabrał Burmistrz Miasta – Pan Bernard Mius, który 
przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie między VIII a IX sesją Rady 
Miejskiej.  

Podczas przedstawiania sprawozdania Burmistrz Miasta dodał, iż przetarg 
na dowóz dzieci do szkół wygrała firma BUS-KOM. 

 Przedstawione przez  Burmistrza sprawozdanie stanowi załącznik Nr 3 
do protokołu sesji.

Przewodnicząca Rady  – Pani Elżbieta Dyrda zapytała radnych, czy mają 
pytania do przedstawionego sprawozdania.

  Głos zabrała radna – p. Marianna Tańska, która zapytała czy było więcej 
oferentów niż BUS-KOM.

Burmistrz Miasta odpowiedział, że był to jedyny oferent.

Przewodnicząca Rady zwracając się do Burmistrza Miasta powiedziała, że 
ma  pytanie  odnośnie  komisji,  która  została  powołana  do  spraw  utrzymania 
porządku. Pani Elżbieta Dyrda zapytała kiedy ta komisja została powołana i czy 
są jakieś efekty jej działania.



Głos  zabrał  Burmistrz  Miasta  –  p.  Bernard  Mius,  który  powiedział,  że 
udzieli odpowiedzi w sprawach różnych.

Ad. 5 Interpelacje i wnioski radnych.

Głos  zabrał  radny  –  p.  Mieczysław Żyra,  który  powiedział,  że  zgodnie 
z  ustaleniami,  iż  interpelacje  należy  złożyć  na  piśmie,  żeby  nie  było 
rozbieżności pomiędzy tym co radny mówił, a tym co później się wysyła, radny 
przeczytał zgłoszone przez siebie interpelacje, a następnie złożył je na piśmie. 
Interpelacje złożone przez radnego stanowią załącznik Nr 4 do protokołu.

Głos zabrała radna – p. Marianna Tańska powiedziała, iż chce zapytać o ul. 
Kajki, chodzi o skrzyżowanie ul. Kajki z nowo wybudowaną ul. Polną. Radna 
dodała,  że  kierowcy  podjeżdżając  pod  górkę  mają  problem.  W  związku 
z powyższym p. Marianna Tańska poprosiła o zajęcie się tym problemem.

Następnie  radna  powiedziała,  że  była  u  p.  Masłowskiego,  rozmawiała 
również  z  p.  Kierownikiem  Szubką  w  sprawie  Kiepunek,  odnośnie  tego 
drugiego bloku. Radna prosiła, żeby zawieść tam trochę żwiru, tylko w to jedno 
miejsce. Pani Marianna Tańska dodała, że usłyszała odpowiedzi typu: że to nie 
jest nasza własność, że to jest właśność wspólnoty itd. Panie Burmistrzu to jest 
tak znikomy koszt, a można ludziom pomóc dlatego chciałam zapytać czy tam 
ten żwir został zawieziony, czy nie, a jeżeli nie to czy zostanie zawieziony.    

Głos  zabrał  Burmistrz  Miasta  –  p.  Bernard  Mius,  który  powiedział,  że 
jeszcze nie podjął takiej decyzji i nie wie kiedy ją podejmie. Burmistrz dodał, że 
jest  to  podwórko  a  nie  parking  dla  samochodów ciężarowych  i  osobowych. 
Burmistrz podkreślił, że był tam osobiście. Burmistrz powiedział, że z chwilą 
kiedy przestaną tam garażować, to jest teren prywatny, żeby jasna sprawa była, 
zobaczę co tam zrobię, żeby troszeczkę pomóc.  Dopóki będą tam garażować 
ciężarowymi  samochodami  itd.,  a  mają  dalej  parking,  ładny  parking 
wybudowany , zakończony pętlą,  mogą tam te samochody stawiać i  czekam. 
Jestem tam codziennie, co drugi dzień, oglądam, sprawdzam ten teren. 

Głos zabrała radna – p. Bożena Kotkiewicz, która poprosiła o wystąpienie 
z wnioskiem do Generalnej Dyrekcji Dróg Powiatowych o budowę chodnika od 
skrzyżowania  Jurgi  do  wysokości  firmy  Novum.  Radna  dodała,  iż  tą  drogą 
chodzą dzieci do szkoły, a tam jest niebezpiecznie. Rodzice proszą, żeby coś 
z tym zrobić. 

Następnie radna poprosiła o zrobienie zjazdu z ulicy na drogę w kierunku 
Elganowa. 



Głos zabrał radny – p. Adam Kowalczyk, który zgłosił wniosek o zamianę 
działki, działkę gminną z działką Agencji Rolnej tj. na Rutce. Radny dodał, iż 
wspólnie z mieszkańcami chciałby zaadoptować tą działkę na plac zabaw.     

Kierownik RRG – p. Wiesław Szubka zapytał którą działkę.

Radny – p. Adam Kowalczyk odpowiedział, że jedna działka jest nad rzeką 
to  jest  działka  gminna,  a  druga  działka  jest  na  wysokości  byłej  szkoły,  po 
drugiej  stronie  drogi  i  te  działki  chcieli  byśmy  zamienić  jeżeli  będzie  taka 
możliwość. 

Radny  zwracając  się  do  p.  Przewodniczącej  powiedział,  że  pisemnie 
wnioski dostarczy w terminie późniejszym.

Następnie  p.  Adam  Kowalczyk  powiedział,  że  na  Rutce  ten  nowy 
wodociąg,  który  został  ułożony,  na  mostku  jest  przeciek.  Tam od dłuższego 
czasu  leci  z  niego  woda.  Zdaniem  radnego  należało  by  to  zgłosić  do 
wykonawcy, żeby usunęli przeciek. 

Radny powiedział, że w Tylkowie jak jest zjazd na drogę do hydroforni, 
tam rozmawiałem już z p. Szubką wcześniej trzeba by było przyczepę piachu 
wysypać bo się zrobił straszny dół i przy większych opadach deszczu cała droga 
jest zalana. 

Przewodnicząca Rady –  p. Elżbieta Dyrda złożyła wniosek o wystąpienie 
do  Starostwa  Powiatowego  o  zwiększenie  dotacji  na  utrzymanie  dróg 
powiatowych w zarządzie gminy Pasym w budżecie na rok 2012. 

 

Ad.  6  Projekt  uchwały  w  sprawie:  udzielenia  pomocy  finansowej 
Gminie Wielbark.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

Przewodnicząca  Rady  zapytała  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej  

 



  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: 
p. Hanna Gryczka, p. Sebastian Żubrowski), za podjęciem uchwały głosowało 
10 radnych,  1  osoba  głosowała  przeciw i  2  osoby wstrzymały  się  od  głosu. 
Uchwała została podjęta i stanowi załącznik Nr 5 do protokołu.

Ad.  7  Projekt  uchwały  w  sprawie:  zmiany  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Gminy Pasym na lata 2011-2021.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

Przewodnicząca  Rady  zapytała  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie:  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pasym na lata 
2011-2021.

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: 
p. Hanna Gryczka, p. Sebastian Żubrowski), za podjęciem uchwały głosowało  9 
radnych,  3  osoby  głosowały  przeciw  i  1  osoba  wstrzymała  się  od  głosu. 
Uchwała została podjęta i stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.

Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu na rok 2011.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

Przewodnicząca  Rady  zapytała  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie: zmiany budżetu na rok 2011.

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: 
p. Hanna Gryczka, p. Sebastian Żubrowski), za podjęciem uchwały głosowało 



11  radnych  i  2  osoby  wstrzymały  się  od  głosu.  Uchwała  została  podjęta 
i stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.

Ad. 9 Projekt uchwały w sprawie: uchylenia uchwały Nr VIII/32/2011 
Rady Miejskiej w Pasymiu  z dnia 21 czerwca 2011 r.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

Przewodnicząca  Rady  zapytała  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie:   uchylenia  uchwały  Nr  VIII/32/2011 Rady  Miejskiej  w Pasymiu 
z dnia 21 czerwca 2011 r.

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: 
p. Hanna Gryczka, p. Sebastian Żubrowski), za podjęciem uchwały głosowało 
11  radnych  i  2  osoby  wstrzymały  się  od  głosu.  Uchwała  została  podjęta 
i stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.

Ad.  10  Projekt  uchwały  w  sprawie:  zaciągnięcia  kredytu 
długoterminowego.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

Przewodnicząca  Rady  zapytała  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: 
p. Hanna Gryczka, p. Sebastian Żubrowski), za podjęciem uchwały głosowało  9 



radnych,   2    osoby  wstrzymały  się  od  głosu  i  2  osoby glosowały  przeciw. 
Uchwała została podjęta i stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.

Ad.  11  Projekt  uchwały  w  sprawie:  przystąpienia  do 
przeprowadzenia  zmian  w  obowiązującym  miejscowym  planie 
zagospodarowania przestrzennego miasta Pasym. 

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

Przewodnicząca  Rady  zapytała  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w  sprawie:  przystąpienia  do  przeprowadzenia  zmian  w  obowiązującym 
miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Pasym. 

  

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: 
p.  Hanna  Gryczka,  p.  Sebastian  Żubrowski)  uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.

Ad. 12 Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XX/120/2008 
Rady  Miejskiej  w  Pasymiu  z  dnia  23  października  2008  r.  w  sprawie 
uchwalenia  statutu  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej 
w Pasymiu.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

Przewodnicząca  Rady  zapytała  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie: zmiany uchwały Nr XX/120/2008 Rady Miejskiej w Pasymiu z dnia 



23  października  2008  r.  w  sprawie  uchwalenia  statutu  Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Pasymiu.

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: 
p.  Hanna  Gryczka,  p.  Sebastian  Żubrowski)  uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.

Ad. 13 Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność 
Kierownika  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej 
w Pasymiu.

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

Przewodnicząca  Rady  zapytała  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie:  rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasymiu.

 W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: p. 
Hanna Gryczka, p. Sebastian Żubrowski)  za podjęciem uchwały głosowało 11 
radnych, 2 osoby wstrzymały się od głosu. Uchwała została podjęta i stanowi 
załącznik Nr 12 do protokołu.

Ad.  14  Projekt  uchwały  w  sprawie:  zmiany  Uchwały 
Nr XXXVII/223/2010 Rady Miejskiej w Pasymiu z dnia  30 czerwca 2010 r. 
w  sprawie  utworzenia  punktu  przedszkonego  przy  Szkole  Podstawowej 
w Gromie. 

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

Przewodnicząca  Rady  zapytała  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.



 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXXVII/223/2010 Rady Miejskiej w Pasymiu 
z dnia  30 czerwca 2010 r. w sprawie utworzenia punktu przedszkonego przy 
Szkole Podstawowej  w Gromie. 

  W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: 
p. Hanna Gryczka, p. Sebastian Żubrowski) za podjęciem uchwały głosowało 10 
radnych, 3 osoby wstrzymały się od głosu. Uchwała została podjęta i stanowi 
załącznik Nr 13 do protokołu.

Ad. 15  Projekt uchwały w sprawie: ustalenia odpłatności za pobyt 
dziecka  w  punktcie  przedszkolnym  przy  Szkole  Podstawowej 
w Gromie. 

Projekt uchwały przeczytała  Przewodnicząca Rady  – p. Elżbieta Dyrda

Przewodnicząca  Rady  zapytała  radnych  czy  mają  pytania  do 
przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zgłosili   pytań.

 Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie:  ustalenia  odpłatności  za pobyt dziecka w punkcie przedszkolnym 
przy Szkole Podstawowej  w Gromie. 

   W wyniku głosowania, w którym wzięło udział 13 radnych (nieobecni: 
p. Hanna Gryczka, p. Sebastian Żubrowski) za podjęciem uchwały głosowało 10 
radnych, 3 osoby wstrzymały się od głosu. Uchwała została podjęta i stanowi 
załącznik Nr 14 do protokołu.

Ad. 16  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych

Głos zabrał  Burmistrz  Miasta  –  p.  Bernard Mius,  który powiedział,  że 
interpelacja p. Żyry zostanie skierowana do Zarządu Powiatu. 

Następnie  zwracając  się  do  radnej  –  p.  Marianny  Tańskiej  Burmistrz 
Miasta powiedział, że zna temat Burmistrz dodał, że czyni starania żeby ten stan 
zmienić.  



Odnośnie tego żwirku Burmistrz Miasta powiedział,  że bardzo głęboko 
się nad tym zastanawia, tak jak wcześniej powiedział. Jeżeli będę widział, że 
mieszkańcy się podstosowują i chcą nam pomóc to wówczas ja również rękę 
wyciągnę. 

Zwracając  się  do  radnej  –  p.  Bożeny  Kotkiewicz  Burmistrz  Miasta 
powiedział,  że  sprawdzi  tą  drugą sprawę jeśli  nie  osobiście  to  ktoś pojedzie 
z urzędu zobaczyć ten zjazd. Chodnik to jest sprawa powiem nie taka od zaraz. 
Wystosujemy  stosowne  pismo.  Burmistrz  Miasta  dodał,  iż  sprawa  chodnika 
w Gromie jest poruszana od wielu lat. 

Na wniosek p. Adama Kowalczyka, Burmistrz Miasta odpowiedział, że na 
dzień dzisiejszy nie ma takiej wiedzy jakie tam działki są własnością gminy. 
Burmistrz dodał, że to sprawdzi, czy takowe są i jest możliwość ewentualnej 
zamiany.  Burmistrz  powiedział,  że  agencja  teraz  zmieniła  swoje  zasady 
przekazywania gminom na wnioski w formie darowizny na cele użyteczności 
publicznej  gruntu,  ponieważ  życzy  sobie,  żeby  na  danym  terenie 
w  wymienionej  miejscowości  był miejscowy plan. Tak jak wiemy wszędzie 
mamy  miejscowy  plan  opracowany.  Burmistrz  podkreślił,  że  wszystkie  te 
sprawy zostaną sprawdzone. 

Odnośnie awarii wodociągu Burmistrz Miasta odpowiedział, że jest on na 
gwarancji i niezwłocznie się tym zajmie. 

Następnie  Burmistrz  Miasta  powiedział,  że  jeśli  to  coś  pomoże  to 
przywiezie przyczepę piachu i posypie przy hydroforni. Burmistrz podkreślił, że 
będzie chciał coś zaradzić, żeby poprawić tą sytuację.

Na wniosek p. Przewodniczącej Burmistrz Miasta odpowiedział, że jest to 
sprawa  dosyć  długa.  Dostałem  odpowiedź  od  policji  w  Szczytnie  odnośnie 
przekazywania czy wsparcia tej komisji przez policję, ale tak jak rok rocznie, 
tak w tym roku tym bardziej jest problem z uzyskaniem policjanta do tej komisji 
śmieciowej.  Komisja  śmieciowa bez policjanta nie ma najmniejszej  wartości, 
nie ma jakiegokolwiek znaczenia. W tym roku może nie wszyscy, ale ja jestem 
mile  zaskoczony,  chciałem  podziękować  ZGKiM.  Dzięki  pomocy  zakładu, 
odpłatnie to odbywa się, te śmieci są sukcesywnie zabierane. 



Ad. 17  Sprawy różne.

Głos  zabrał  radny  –  p.  Wiesław  Nosowicz powiedział,  że  chciałby 
ponowić  ten  wniosek,  który  stawiał  na  komisjach.  Ponowić  wniosek 
o  wystawienie przez p. Burmistrza radnym, bo to jest potrzebne do pracy rady 
i pracy w poszczególnych komisjach. Jeśli mamy radzić i myśleć wspólnie z p. 
Burmistrzem  jak  wyciągnąć  z  tych  długów  i  z  tej  bardzo  trudnej  sytuacji 
finansowej  to  powinniśmy  wiedzieć  jakie  działania  już  zostały  podjęte. 
W związku z tym składam ponownie wniosek aby przedstawić radnym jakie 
działania  podjęto,  jakie  przynoszą  one  skutki  w  roku  bieżącym  i  jakie  są 
przewidywane w latach następnych.  Wiadomo,  że to jest  nie możliwe co do 
złotówki, natomiast bardziej ogólne dane myślę, że można wystawić. 

Następnie radny zwracając się do Przewodniczącej Rady powiedział, że 
jest zaniepokojony komisją budżetową, której jest członkiem. Od kilku miesięcy 
komisja  budżetowa nie  spotkała  się  ani  razu  pomimo  to,  że  były tak  ważne 
rzeczy  jak  przyjęcie  wykonania  budżetu  za  2010  rok,  absolutorium,  zmiany 
w budżecie, zmiana wieloletniej prognozy finansowej gminy. Mimo to komisja 
budżetowa  się  nie  spotyka.  To  dla  mnie  jest  nie  zrozumiałe,  powinniśmy 
pracować  na  komisjach  tym  bardziej  w  tak  ważnych  sprawach  jak  budżet 
i  wszystko  z  tym  związane.  W  związku  z  powyższym  radny  poprosił 
o  interwencje  w  tej  sprawie.  Pan  Nosowicz  dodał,  że  oprócz  tych  rzeczy 
o których mówił komisja również ma plan pracy przyjęty przez radę, którego 
w związku z tym, że się nie spotyka to nie realizuje. 

Przewodnicząca  Rady  –  p.  Elżbieta  Dyrda zapytała  radnego  –  p. 
Wiesława  Nosowicza  czy  złożył  wniosek  do  przewodniczącego  komisji 
budżetowej o zwołanie komisji przez ten okres czasu.

Radny  –  p.  Wiesław Nosowicz odpowiedział,  że  nie  wyczytał  nigdzie 
w  statucie,  ani  nigdzie  indziej  takich  uprawnień,  że  radny  składa  wniosek 
o zwołanie komisji. Radny dodał, że czegoś takiego nie zna. Komisja ma plan 
pracy i przewodniczący powinien go realizować. 

Przewodnicząca  Rady  –  p.  Elżbieta  Dyrda  powiedziała,  że  radny  ze 
swoim wnioskiem najpierw powinien zgłosić się do przewodniczącego komisji. 
Jeśli  przewodniczący  komisji  nie  zareaguje  to  wówczas  będzie  reagowała 
przewodnicząca.  Przewodnicząca  Rady  dodała,  że  jeśli  chodzi  o  brak  pracy 
komisji budżetowej wokół absolutorium to w tej kwestii komisja budżetowa jak 
najbardziej  może  pracować  jednakże  komisja  rewizyjna  ma  kompetencje  by 
wokół  tego tematu  pracować tylko  i  wyłącznie.  Jeśli  chodzi  o  RIO to tylko 
opinie komisji  rewizyjnej stanowią,  natomiast  komisja  budżetowa jest  można 
powiedzieć tą taką wspierającą. Na tą chwilę stosownej odpowiedzi nie udzielę 
bo samego przewodniczącego dzisiaj nie ma. 



Głos zabrała radna  – p. Marianna Tańska, która powiedziała, że w dniu 
dzisiejszym została podjęta któraś z kolei  uchwała odnośnie przystąpienia do 
przeprowadzenia  zmian  w  obowiązującym  miejscowym  planie 
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Pasym.  W  związku  z  powyższym 
radna  poprosiła,  żeby  na  następną  komisję  rada  otrzymała  informację,  która 
będzie traktowała o tym ile kosztowało sporządzenie planu zagospodarowania 
przestrzennego  miasta  Pasym  i  ile  kosztowały  do  tej  pory  zmiany,  które 
wprowadzaliśmy do tego planu. Moim zdaniem tych zmian było tak dużo i są 
tak często no może nie na każdej sesji, ale co druga sesja prawie. Chcemy się 
dowiedzieć z czego to wynika i ile wszystkie te zmiany do tej pory, które rada 
wprowadzała w miejscowym planie ile one kosztowały. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta – p. Bernard Mius, który powiedział, że nie 
jest  przeciwny   wnioskowi  radnej  Marianny  Tańskiej,  ponieważ  ma  prawo 
wiedzieć ile kosztuje miejscowy plan, ile kosztują zmiany. Jest to obręb miasta 
bardzo duży i nad każdym planem nad którym się pracuje przygotowuje firma 
planistyczna,  mieszkańcy,  radni,  wszyscy  którzy  są  zainteresowani  danym 
terenem i danymi zmianami wnioskują w trakcie już. Pierwszy plan odnośnie 
miasta Pasym został już przyjęty w roku 2009 i od tego dnia, od tego 2009 roku 
wpływają różnego rodzaju wnioski. Jest wiele spraw teraz od ostatniej zmiany 
do tej zmiany tak na pniu spłynęło naście wniosków, które są bardzo istotne dla 
mieszkańców,  dla  tych  którzy  tutaj  kupują,  którzy  tutaj  mają  grunty,  którzy 
posiadają grunty, którzy w chwili wyłożenia poprzedniego miejscowego planu 
nie byli, nie brali czynnego udziału, nie zauważyli, że to było podane w prasie, 
że to było podane w internecie, obwieszczenia na tablicach ogłoszeń i jak można 
tutaj mieć pretensje do tych teraz  ludzi, no ja nie mam pretensji do tych ludzi. 
Burmistrz dodał, iż nie wszystkie sprawy da się wyłapać, tak jak między innymi 
jeden z zapisów to był taki,  chodziło tam     o wielkość działki przed i  po, 
dlatego  też  między  innymi  teraz  to  robimy  bardzo  szybko,  żeby  ten  temat 
zniwelować,  żeby  tego  tematu  nie  było  i  mam  taką  obietnicę  od  firmy 
planistycznej,  że zrobią to w miarę możliwości  jak najszybciej,  że to potrwa 
może w granicach półtora miesiąca, nie dłużej. Jest taka możliwość, żeby ten 
zapis w tym miejscowym planie w trakcie realizacji tego zmienić i doprowadzić 
do takiego stanu jak my byśmy sobie wszyscy życzyli. Szanowni Państwo ja nie 
uciekam od podania wartości tego miejscowego planu, bo dzisiaj z perspektywy 
upływu czasu na pewno zrobił bym inaczej, Pasym podzielił bym na jakieś trzy 
okręgi,  trzy  etapy wówczas  można  bardziej  strukturalnie,  bardziej  dokładnie, 
bardziej przejrzyście do wszystkiego podejść i tych błędów być może nie było 
by. 

Głos zabrał radny – p. Mieczysław Żyra, który powiedział, że na ostatnich 
komisjach  wspólnych  pytał  czy  do  segregacji  śmieci  będą  jakieś  wolne 
pojemniki,  chodzi  o  Miłuki.  Radny  dodał,  iż  wczoraj  był  tam  z  plakatem 



o dożynkach i rozmawiał z mieszkańcem, który powiedział, że takie pojemniki 
do  segregacji  śmieci  by  się  im  przydały.  Jeśli  nie  do  wszystkich  rodzai 
segregacji to przynajmniej do plastiku, którego jest najwięcej. 

Następnie p. Mieczysław Żyra powiedział, że Michałki zostały zgłoszone 
do  konkursu  wojewódzkiego.  W  związku  z  tym,  iż  ma  przyjechać  komisja 
konkursowa  radny  poprosił  o  postawienie  kosza  na  śmieci  na  kąpielisku. 
Pan Mieczysław Żyra zapytał Kierownika ZGKiM czy znajdzie się wolny kosz, 
żeby można było go postawić.

Kierownik ZGKiM – p. Ireneusz Rosik odpowiedział, że tak. 

Głos zabrał radny – p. Adam Kowalczyk, który poprosił o zabranie śmieci 
z plaży wiejskiej w Tylkowie. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta, który poprosił, żeby takie sprawy zgłaszać 
do Kierownika ZGKiM w Pasymiu.

Głos  zabrał  sołtys  sołectwa  Grom  –  p.  Andrzej  Kwiatkowski,  który 
powiedział, że chce uzupełnić interpelację w sprawie chodników we wsi Grom. 
Sołtys dodał, że przez 4 lata praktycznie wymieniano się pismami z Generalną 
Dyrekcją.  Pan  Kwiatkowski  powiedział,  że  na  terenie  wsi,  na  terenie 
zabudowanym nie mówimy o prośbie budowy chodników tylko o tym, że nie 
ma poboczy tutaj.  Nie ma w ogóle  poboczy,  tutaj  mówię o tym odcinku od 
Pasymia do przystanku, nie ma poboczy. Było to zgłaszane, Generalna Dyrekcja 
obiecywała, że to będzie zrobione, do tej pory nie jest zrobione. To samo jest po 
drugiej  stronie  wioski,  czyli  wysokość  jeziora  plus  gmina  Jęcznik,  nie  ma 
pobocza. Tam chodzą dzieci, tam chodzą matki z wózkami. 

Następnie sołtys powiedział, że jest 3 panów niepełnosprawnych, którzy 
poruszają się wózkami akumulatorowymi i drogi te, pobocza są tak w fatalnym 
stanie,  że  ci  panowie  jadą  drogą  asfaltową.  Były  przypadki  kiedy  byli 
zatrzymywani przez policjantów, bo ten pojazd nie jest przystosowany  do ruchu 
publicznego. 

Pan  Andrzej  Kwiatkowski  powiedział,  że  mieszkańcy  ze  stacji  bardzo 
proszą by wykosić pobocza. Nie tylko ten odcinek Grom - Stacja do przejazdu 
lecz dalej. 

Głos zabrał sołtys sołectwa Rusek Wielki – p. Bogusław Flis, który podał 
przykład w jaki sposób rozwiązała gmina Purda  problem śmieciowy.



Ad. 18  Zamknięcie obrad.

Przewodnicząca  Rady  -  Pani  Elżbieta  Dyrda podziękowała  zebranym 
za udział  w obradach i ogłosił zamknięcie sesji.

Obrady  IX  sesji  Rady  Miejskiej  Pasymia  rozpoczęto  o  godz.  11:00 
a  zakończono  o godz. 12:15.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

Anna Chitka
Podinspektor w UMiG 
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